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Hoi nav de 
overleggen 

die laatste 
tijd zijn geweest 

met omwonenden, lijkt 
het me 

goed nog 

weer keer artikel te zetten in het hahblad met wat veel 
gestelde vragen 

en 

uitleg, 
zodat allee inwoners weer 

beetje op hoogte zijn. 
Ik heb een aantal 

vragen 

die veel 
terugkomen 

er uit 
gepikt. 

heeft al even 

meegelezen, 
kunnen 

jullie 

ook meelezen? Ik hoor het 

graag uiterlijk donderdag a.s, 
dan kan 

volg 
week mee. 

Als 
jullie nog 

andere 

vragen 

hebben die echt mee 
moet hoor ik 

graag (ik 
heb niet 

veel ruimte maar 

kijk 
even wat 

mogelijk 
is 

dan), 
dank! 

(geanonimiseerd)

Enkele veel 
gestelde vragen 

over 

opvang vluchtelingen 

Hoe zit het met de 

Spreidingswet 

en waarom 

gaan 

we door met het realiseren van 

opvang 

in 

Bronckhorst? 

Het kabinet wil de 

Spreidingswet 

van tafel. Het is echter 

op 

dit moment 

nog 

niet 

duidelijk 

wanneer dit 

gebeurt 

en 

wat het effect 
gaat zijn 

van dit voornemen. 

Voorlopig 

hebben 
gemeenten 

de 

plicht 

de 

huidige wetgeving 

uit te 

voeren. Bovendien is de 

nijpende 

situatie als het 
gaat 

om 

vluchtelingenopvang 

in ons land 

op 

korte 

termijn 

niet 

opgelost. 

In de 

regio 

hebben 
we, 

ook 
Bronckhorst, 

daarom 

afgesproken 

dat we ons inzetten voor een 

menswaardige opvang 

van 

vluchtelingen (83% 

van de 
gemeenten 

in Nederland doet 

dit). 

Daar hoort dan 

bij 

dat 

we ook moeten 

kijken 

naar het faciliteren van 

onderwijs 

voor hen. 

Waarom kiest Bronckhorst voor het 

opvangen 

van 

jonge vluchtelingen 

in 

plaats 

van volwassenen? 

Er is een 

groot 
tekort aan 

opvanglocaties 

voor 

jongeren. 

Bronckhorst kiest voor het 

opvangen 

van 

jonge 

vluchtelingen, 

omdat we daarmee 

goede ervaringen 

hebben 

opgedaan 

de 

afgelopen jaren op 

De 
Betteld, 

waar 

we in de wintermaanden in 

samenwerking 

met het COA 70 

jongeren opvangen. 

Daarnaast willen we inzetten 

op 

drie kleinere 

opvanglocaties 

verdeeld over onze 

gemeente 

in 

plaats 

van één 

grote 

voor 221 

vluchtelingen (onze 

taakstelling). 

We kiezen 
hiervoor, 

omdat we deze 

kleinschaligheid 

vinden 

passen bij 

de aard en schaal van 

Bronckhorst en het beter vinden de 

opvangtaak 

die we hebben te verdelen. 

Bij 

de 

opvang 

van 

vluchtelingen 

uit 

Oekraïne zien we ook dat 

kleinschaligheid 

en 

spreiding goed 

werkt. 

Verdient de 
gemeente 

aan het 

opvangen 

van 

vluchtelingen 

of het bieden van 

onderwijs 

aan hen? 

De 
gemeente 

verdient niet aan de 

asielopvang. 
Het 

rijk 
betaalt alle kosten voor de 

opvang (azc’'s) 
en 

ondersteuning (onder 
andere 

scholing) 
van 

jonge 
asielzoekers. De 

gelden 
vanuit de 

Spreidingswet 
voor 

onze 

inspanningen zijn overigens nog 
niet bekend. De 

afgelopen jaren 
hielden we wel 

geld 
over vanuit 

de Oekraïne 

gelden (voor 
de 

opvang 
van 

deze 

groep). 
Deze 

zijn 
weer 

ingezet 
voor ons 

programma 

Migratie 
en 

Integratie, 
waarin staat hoe we alle 

opvang 
en 

ondersteuning 
van nieuwkomers 

regelen. 

Ook dit 

jaar 

verwachten 
we 

geld 
over te 

houden 
voor 

deze 

opvang 
en 

ondersteuning. 
Dit 

geld parkeren 

we in onze 

algemene 
reserve omdat we 

nog 
niet weten of we het moeten 

terugbetalen 
aan het 

rijk. 
Als 

dit niet 
hoeft, bekijkt 

de raad hoe dit 

geld 
in Bronckhorst 

ingezet 
wordt. 

opha kompaan DIT?? MOET HIER MEER INFO?? Als uit het haalbaarheidsonderzoek 

blijkt 

dat de locatie 

geschikt 

is voor het 
voorzetten 

van 

onderwijs 

aan 

vluchtelingen 

dan is de 

verwachting 

dat in 2025 4 klassen van 

15 statushouders er 

tijdelijk 

les 

krijgen (dit 

is voor 1 

jaar 

omdat dan de 
vaste 

locatie voor statushouders 

onderwijs 

opent) 

en zodra de 

opvanglocaties 

in 

Hengelo 

en Vorden 

openen 

later in 2025 de max 80 

jongeren 

van Vorden 

en de 80 van 

Hengelo.???? 

De 

verwachting 

is dat we om tot een 

opvang 

van 221 

vluchtelingen 

te komen 

nog 

een derde 

opvanglocatie 

komt. 

Afhankelijk 

van het haalbaarheidsonderzoek is de 

verwachting 

dat in de school 

max XX 

leerlingen op 

een 

dag 

les 

gaan krijgen. 

Hoe 

gaan 

het COA 

(op 

de 

opvanglocaties) 

en het ISK 

(op 

hun 

scholen) 

om 

veiligheid 

en 

getraumatiseerde 

vluchtelingen? 

Wij 

kunnen ons 

natuurlijk 

voorstellen dat omwonenden 

vragen 

hebben over 

veiligheid 

en het 

omgaan 
met 

de 

jongeren. 

In elke 

groep 

en van elke nationaliteit is er wel eens iemand die zich niet aan de 

regels 

houdt. Over hoe 

we daarmee 

omgaan op 

de 

opvanglocaties 

maken we 

afspraken 

met 
omwonenden, 

COA en 

politie. 

Het COA is 

verantwoordelijk 

voor de 

veiligheid 

en 

beveiliging 

van de 

opvanglocatie. 

Er 

zijn huisregels 

die bewoners van alle 

locaties 
moeten 

naleven. De 

jongeren 

worden 

geïnstrueerd 

over Nederlandse 

omgangsvormen 

en waarden en 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



normen. De 

jongeren zijn 

over het 

algemeen 

heel 

veerkrachtig. 

Maar 

natuurlijk 

komt het voor dat 

jongeren 

last 

hebben van 

trauma-gerelateerde 

klachten. Het Nidos 

(de voogd) 

is 

verantwoordelijk 

voor de individuele 

begeleiding 

van de 

jongeren. 

Ze nemen dit mee in het 

begeleidingsplan 

van de 

jongere. 

Het COA werkt nauw 

samen met medische 
diensten, 

waarvan de huisarts onderdeel is. Daarnaast 

proberen 

ze 

laagdrempelig psycho- 

educatie te 

geven 

aan 

jongeren. 

Ze 

leggen 

dan uit hoe trauma 
werkt, 

hoe 

je 

om kan 

gaan 

met de klachten en 

hoe 

zij 

als 

begeleider 

een rol kunnen 

spelen. 

Ze 

gaan 

dan samen een 

traject 

aan om de klachten 
te 

verminderen. 

Je kunt hierover meer lezen 

op 

www.coa.nl. Het ISK 

(de 

internationale 

schakelklas) 

biedt een 

bijzondere 

inclusieve vorm van 

onderwijs, waarbij 

veel wordt 

ingezet op dagritme, 

structuur en individueel 
maatwerk, 

Ook 

hebben ze een 

zorgteam 
en hebben de 

leerlingen 

de hele 

dag 

dezelfde docenten. 

Gaan de 

plannen 

voor de 

opvanglocaties 

en de schoollocatie Het 

Hoge 

ten koste van 

woningbouw? 

Voor de 

geplande percelen 

van de 

opvanglocaties (Elderinkweg Hengelo 

en Kerkhoflaan 

Vorden) 

waren 

geen 

woningbouwplannen. 

Voor de 

huidige 

schoollocatie aan Het 

Hoge 

was bekend dat we de locatie wilden inzetten 

voor 

woningbouw. 

Het 

onderwijs 

aan 

vluchtelingen 

moet echter ook een 

plek 

vinden. 

Op 

de 

Kompaan-locatie 

aan 

de Nieuwstad in Vorden willen we wel nieuwbouw realiseren. En ook 

op 

andere 

plekken 

in Vorden en 

Bronckhorst 

zijn 

de komende 

tijd 

veel 

woningbouwplannen 

in 

ontwikkeling. 

In Vorden onder meer aan de 

Almenseweg, op 

het terrein van de 

Vordering 

en 

op 

het terrein van 

voormalige drukkerij Weevers, 
ook aan de 

Nieuwstad. Lees meer over de 

woningbouwplannen op 

www.bronckhorst.nl/wonen. 

  

Stand van zaken 

Hengelo 

en Vorden 

We 

overleggen regelmatig 
met 

omwonenden. Dit 

gaat 

onder meer over de keuze voor deze 
locatie, veiligheid, 

tekeningen 

van het 

gebouw, 

routes van en naar de locatie etc. Er is een 

concept ontwerp, 
dat 

nog 

niet definitief is 

maar een indicatie 

geeft. 

Daarin 

zijn 

2 

gebouwen getekend 

van 2 

verdiepingen. 

Per 

gebouw verblijven 

40 

kinderen. 

Op 

verzoek van de omwonenden komen de 

panden 

dicht 
tegen 

het 

gemeentehuis 

aan. Ook is voor de 

omwonenden een 

pad langs 

de 

beekzijde 

van het 

gemeentehuis belangrijk. 

Dit kan voor 

voetgangers 

en maken 

we 

mogelijk, 

maar kan 

qua 

ruimte helaas niet voor fietsers. Voor fietsers 

overwegen 

we een 

fietsenstalling 

te 

maken aan de 

voorzijde 

van het 

gemeentehuis, 

zodat de kinderen vanaf daar 

lopend 

naar de locatie kunnen. 

Ook het verzoek van omwonenden voor zandwallen kunnen we realiseren. 

Op 

www.bronckhorst.nl/opvanghengelo 

vind 

je 

meer informatie over deze locatie. 

  

Met de 

klankbordgroep 

van omwonenden in Vorden 

zijn 

ook al enkele 

overleggen geweest. 
Eerste 

schetstekeningen zijn besproken 

en werken we komende 

tijd 

verder met elkaar uit. Zodra deze wat concreter 

zijn, 

delen we deze ook 

op 

onze site. 

Op www.bronckhorst.nl/opvangvorden 

vind 

je 

meer informatie over deze locatie. 

  

Stand van zaken 

Kompaan-locatie 

Het 

Hoge, 

Vorden 

Het 

Kompaan 

neemt de nieuwe school aan de 

Almenseweg 

in Vorden na de kerst in 

gebruik. 

We besloten te 

onderzoeken of de locatie aan Het 

Hoge voortgezet 

kan worden voor 

onderwijs 

aan de 

jonge vluchtelingen, 

die 

we in Bronckhorst 

gaan opvangen. 

Dit 

bespraken 

we in oktober met omwonenden. Naar 

verwachting 

is het 

onderzoek eind 2024 klaar. 

Op www.bronckhorst.nl/kompaanlocaties 

vind 

je 

meer informatie over dit 

plan.   

Op 

de 

genoemde 

websites 
staan 

ook veel 

gestelde vragen 

en antwoorden en nieuwsberichten. Deze vullen we 

regelmatig 

aan. 

2X FOTO 1X JONGEN EN 1X HOGE 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

cluster Communicatie 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 

75 02 50 

7255 
KA 

Hengelo (Gld) W www.bronckhorst.nl 

Postbus 200 

7255 
ZJ 

Hengelo (Gld) 

gemeente 

Bronckhorst 

  

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


